
 

 

 

MEMORANDUM: SAMENVATTING LANDSCHAPPELIJKE PARTICIPATIE DGEC 

Het proces dat is doorlopen 

De Groene Energie Corridor (hierna: DGEC) heeft in het najaar van 2020 een participatieproces 
georganiseerd om olv bureau Rho input op te halen voor het ontwerp van het park en de 
landschappelijke inpassing daarvan. Er zijn 4 avonden georganiseerd, allen digitaal ivm Corona:  

- 4 november 2020: algemene bijeenkomst voor de direct omwonenden 
- 11 november 2020: algemene bijeenkomst voor alle geïnteresseerden 
- 18 november 2020: verdiepende bijeenkomst met een werkgroep van 6 vertegenwoordigers 

uit Zwanenburg-Halfweg 
- 25 november 2020: algemene bijeenkomst voor alle geïnteresseerden waarop de resultaten 

zijn gepresenteerd en besproken.  

Alle algemene bijeenkomsten zijn openbaar aangekondigd via verschillende kanalen: via een brief 
aan direct omwonenden, interviews in lokale kranten (Haarlems Dagblad en Hoofddorpse Courant), 
via een eigen mailinglist, via facebook en via de mailinglist van de Dorpsraad (die bestaat uit ca 800 
personen). Tijdens de algemene bijeenkomsten waren gemiddeld 30 mensen aanwezig.  

De gevoerde discussie 

De algemene avonden zijn gestart met een blanco sheet met daarop alleen de betreffende percelen. 
Vervolgens is de bewoners gevraagd om met wensen/aandachtspunten te komen. Om de discussie 
te stimuleren en iedereen aan bod te laten komen, zijn digitale break out sessies georganiseerd 
waarin de verschillende onderwerpen zijn uitgediept. Het ging dan onder meer om de zichtbaarheid 
van het park, biodiversiteit en recreatieve mogelijkheden. De input van de twee algemene 
bijeenkomsten is vervolgens verder uitgewerkt met de werkgroep en nader geconcretiseerd.  

De belangrijkste conclusies 

De belangrijkste wensen / aandachtspunten vanuit de participatie zijn als volgt, waarbij meteen 
wordt aangegeven wat we hiermee hebben gedaan: 

- Zorg dat het park niet zichtbaar is vanuit het dorp: het park ligt minimaal 600m vanaf het 
dorp en er komen groene randen van 2m hoog waardoor het park niet zichtbaar is.  

- Houd de entree van het dorp (de IJweg) vrij van panelen: er komen geen panelen op de 
eerste 125m grond vanaf de IJweg en ook hier komen groene randen om de panelen 
onzichtbaar te maken.  

- Stimuleer de biodiversiteit: op verschillende plekken voorziet het plan in groene 
zones/randen, struweel, olifantsgras en bloemrijk grasland ter bevordering van de 
biodiversiteit.  

- Creëer één fijne plek om te recreëren bij het Bottelierspad: in het plan wordt in de bocht 
van het Bottelierspad een recreatief rustpunt gecreëerd van 1 ha voor het dorp. Het dorp 
mag zelf de invulling bepalen en dit kan worden bekostigd uit het Omgevingsfonds dat wordt 
gevuld vanuit het project (ca. € 45.000 / jaar).  

 


